
Zápis z jednání Kolegia informatické sekce 

dne 24. dubna 2025 
 
Přítomni: Barták, Forst, Hladík, Hoksza, Koucký, Nečaský, Sgall, Töpfer, Tůma, 

Vidová Hladká 
 
 1. Kontrola zápisu z předchozího jednání (3. 4.) - bez připomínek. 
 
 2. Proděkan Sgall informoval o vývoji rozpočtu. Je méně příznivý, než se čekalo, 

nárůst je menší než u ostatních sekcí. 
 
 3. Proběhla diskuse o investicích. Vzhledem k omezeným možnostem rozpočtu je 

žádoucí mírně omezit objem investic, konkrétní návrh projedná sekční IT komise. 
 
 4. Proděkan Sgall seznámil kolegium s návrhem provozního rozpočtu dle dříve 

odsouhlasených dat. Finalizace proběhne per rollam. 
 
 5. Proděkan Sgall prezentoval verzi výzdoby menzy od architekta. Proběhla 

diskuse, její výsledky budou předány proděkanovi pro rozvoj. 
 
 6. Návrhy na cenu Nadace Dimistrise N. Chorafase se podávají do 9. 5. na OVZS. 
 
 7. Návrhy na cenu Arnošta z Pardubic se podávají do 4. 6. proděkanu Kulichovi. 
 
 8. Proběhla diskuse o formě navýšení garance pro PhD. studenty a finančních 

důsledcích zavedení pevné částky garance neovlivněné příjmem z grantů. Dále 
proběhla diskuse o problému s opakovanými smlouvami pro PhD. studenty a 
nedávné absolventy. 

 
 9. Proběhla diskuse o zimních termínech, které od příštího akademického roku 

budou otevírány pouze pro kombinované studium a za předpokladu zájmu 
jednotlivých oborů. Kolegium nadále preferuje jejich vypisování. 

 
 10. Příští kolegium bude 15. 5., další 19. 6. společně s radou Cooperatio. 
 
 
 
 
 Zapsal: Forst 


